

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 7 2020

2020-08-11

§ 99 – 114

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19:00

Plats Romevi

Närvarande: Maria Carlsbogård, Anders Larsson, Robert Rehammar, Maria Forssten,
Tobias Hildesson och David Arfvidsson

		Ansvarig
§ 99 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 100 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 101 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gick igenom och godkändes.	
§ 102 Kansli info	<p>Vi får köpa två 5-mannamål. De levereras inom kort.</p> <p>Matcher är inplanerade inför hösten. Även för innebandymatcher har planering startats upp.</p> <p>Tryckkärlet i källaren orkar inte med. Maria C har kontaktat någon som kan hjälpa oss men inte fått tag i någon.</p> <p>Möte med IKK planeras för ”Säsongsavrundaren”.</p> <p>Försäkring för gräsklipparen skall tecknas. Robert R kollar upp detta när Anders L återkommit med chassinummer och typbeteckning på den.</p> <p>Dörrstängare fick vi, de är monterade men omkl. 5 är redan trasig.</p>	
§ 103 Ekonomi	<p>Det finns pengar kvar av Barnhuspengarna, även shorts till matchställ samt kläder till tränare är betalt med dessa pengar.</p> <p>Vi ber Katarina E söka nya pengar i höst för freesbeegolfbana och till ny tavla från Tordensstiftelsen.</p> <p>Kiosken går inte ihop men bidrar lite till dommaravgifterna.</p> <p>Ekonomi ser fortfarande OK ut. El och dommarkostnader kommer att öka i höst.</p> <p>El ligger dyrt men de dyra månaderna kommer alltid först. Robert R och Maria C kollar upp alternativ. Solceller?</p> <p>Reklamskyltarna och Danross kvarstår. LOK-stöd skall sökas innan 25 augusti.</p>	

		Ansvarig
	<p>Dagmammorna fortsätter att vara här ett tag till men oklart hur länge.</p> <p>Vi sålde nästan de lotter som vi behövde i våras men det blir betydligt färre att lämna ut i höst. Hur gör vi för att bli av med 2000 st i höst också? Cirkel K, Hoffrekullen, Pizzan? Finns även lotter i kiosken. Vi och Maxis personal behöver informera om hur man löser in dem.</p> <p>Har vi svårt att bli av med lotterna kan vi erbjuda lagen att tjäna pengar på lotterna beslut tas nästa gång.</p>	
§ 104 Sponsring	När vi nu får ha publik är det dags att jaga sponsorer till matchprogram.	
§ 105 Fotboll	<p>Fotbollsleken har fem i kö. De kör fram till gymnastiken startar och ev ett tag till. Om gymnastiken hittar fler föräldrar som är intresserade kan vi tänka oss att låta dem utöka inför våren.</p> <p>Ännu oklart om PF13 kommer att ha sammandrag i höst. Förbundet är meddelade om att P08 lägger ned.</p> <p>Zoonlagsturnering för PF 04, 05, 06 är inställd i höst. Den 1 september är det dock utbildning för ledarna i detta, vi kör det på storbild i stora salen. David pratar med samtliga ledare om att det är obligatoriskt.</p>	
§ 106 Innebandy	Tider har erhållits för träning i Kastellegårdshallen för herrarna och damerna har fått en fredagstid i Mimers. Olika hallar ställer till med problem då vi bara har förråd i Mimers och kommer behöva flytta med oss grejerna. Maria C har ringt men det hjälpte inte.	
§ 107 Gymnastik	Det blir två nya grupper födda 17 i höst. Startar om ca 3 veckor. Vi skulle vilja starta en 16-grupp till men har inte hittat några föräldrar som vill. Vi kollar med damjuniorer. Föräldramöte planeras. Maria C kommer med på det.	
§ 108 Boule	Har dragit igång på måndagar	
§ 109 Bordtennis	Inbjudan har kommit till seriespel. De återkommer om de vill köra igång med det, anmälan 12/9.	
§ 110 Föreningsorganisation / Föreningsutveckling	<p>Vi bör jobba med etiska frågor i klubben. Maria F har undersökt med en annan klubb där man fokuserar tydligt på dessa frågor.</p> <p>David och Thomas har tidigare varit hos kommunen i frågan. Dessa tre bildar en arbetsgrupp och tittar närmare på frågan.</p>	

		Ansvarig
	<p>Bemanning på kansliet v.34 Thomas T v.35 Anders v.36 David v.37 Susanne</p>	
§ 111 Övriga frågor	<p>Livesändning av innebandy med Solid sport skedde i vintras och är inte aktuellt just nu.</p> <p>Susanne har inte rapporterat något nytt angående B-plan m.m.</p> <p>Maria F kollar med Ola Linde m.fl. angående fotoutrustning för Livesändning av matcher.</p> <p>Plangrupp är högaktuellt vi vill ha med Janne i gruppen. David och Janne pratar ihop sig om att komma igång.</p> <p>Maria C har en allt för hög arbetsbelastning jämfört med övriga styrelseledamöter avseende styrelsearbete. Hur kommer vi till rätta med det. Vi tittar på vilka lag som ännu inte har någon ansvarig på alla poster och vi måste få igång grupperna.</p> <p>Närvaro på våra sedan länge inbokade styrelsemöten är låg och vi behöver se över vår organisation och våra strukturer.</p>	
§ 112 Planering/Aktiviteter	<p>Planering 2020</p> <ul style="list-style-type: none"> - Styrelsemöten tisdagar 19:00 1/9, 6/10, 3/11, 12/12 (lördag) - RUF-dagen 22/8 är inställd!! - Höstens arbetsdag: 19/9 9:00-12:00 - CUPEn Säsongsavrundaren preliminärt 24-25/10 - Årsfest: 14/11 - Höstmöte: 11/11 (onsdag) 19:00 	
§ 113 Nästa möte	<p>Nästa möte är 1/9</p> <p>Maria C står för fika.</p>	
§ 114 Avslutning	Mötet avslutades	

.....
David Arfvidsson
Ordförande

.....
Maria Forssten
Sekreterare